
Valberedningens berättelse SCKCS årsmöte 2024 

 
Vi i valberedningen vill tacka er medlemmar för förtroendet vi fick på förra  

årsmötet. 
 

Under året har valberedningen haft flera Teamsmöten och vi har även hållit  

kontakt via messenger-chatt och mejl. Valberedningen har fått en e-postadress  

och har lagt upp en nomineringsenkät på hemsidan. Syftet är att hela  
valberedningen ska kunna ta del av den information som skickats till oss. 

 

Valberedningen har under året tagit del av styrelseprotokollen och deltagit på  

klubbens uppfödarmöten. Under styrelsens arbetshelg hösten 2023 har vi deltagit  

via länk och haft personliga samtal med styrelsemedlemmarna och de adjungerande.  

Minst två från valberedningen har suttit med vid varje samtal, detta har gett oss  

värdefull information och stor insikt i styrelsens arbete. 

Utöver det har vi i valberedningen haft samtal via Teams med de personer som  

kunnat tänka sig att ta en aktivplats i klubbens styrelse. Då det har kommit in fler  

bra nomineringar som är villiga att jobba för klubben och vår ras än lediga poster  

i styrelsen har vi överlämnat dessa namn till styrelsen för att kunna användas som  

en extra resurs. 
 

Det händer mycket kring cavalieren, framför allt sådant som rör avel och hälsa.  

De som sitter som ansvariga på de tyngre posterna behöver personer runt sig  

som både kan avlasta och är relativt ”självgående”. Vår upplevelse är att det  

kommer att bli mycket arbete framöver och vårt förslag är därför att utöka styrelsen  

till maximala sex ledamöter. 
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